



Fredrikstad Seilforening
Protokoll fra Styremøte, 23. Oktober klokka 18.30.

Til stede: Endre, Vidar, Magnus, Sandra og John

Forfall: Petter, Helge og Jørgen

1. Referat fra forrige styremøte

Referat fra forrige styremøte er godkjent.

2. Status fra virksomheten

1. Slippen

Endre har vært i kontakt med naboene i forhold til ny brygge. Jacobsen er fornøyd med den avtalen vi har i dag, og ønsker ikke at den nye brygga forringer hans muligheter for å ha en stor båt på brygga. Endre prater videre med naboen og viser forslag til tegning av ny brygge. Endre sender inn tegning til Erling i morgen.

2. Barn og Ungdom

Sesongen er hovedsakelig over. Det er litt teorikvelder planlagt og juletreseilas.

Det ligger en mast i jolleskuret som ingen vet hvem sin er, og som ikke har en avtale.

3. Regatta

Terminlisten for 2024 er enda ikke helt spikret. 2.4m har tatt kontakt med et ønske om regatta på våren. John tar kontakt med de for å avtale videre. Shorthanded-klubben har et ønske om å få ut påmelding til Twostar. Styret bestemmer at vi legger ut påmelding med tidsprogram, seilområde og sikkerhetskategori lik som VM.

John foreslår å slå sammen Bedriftsseilasen og 29er NM 8-9 juni for å få ned ressursbruken.

IOD VM går over en hel uke og vil kreve mye ressurser, både underveis eller i forkant.

Soling VM arrangeres av KNS, men det vil bli kraning av båter på slippen. Optimistjolleklubben har forespurt å ha NM hos oss.

2 båter på brygga har ikke bidratt på arrangementer i år. De vil ikke bli prioritert i neste søknadsrunde.

4. Økonomi

Vi har kjøpt en del utstyr som nedskrives. Det gjør at vi har litt mindre kontanter, men resultater blir likevel bra. Det har vært høy regattaaktivitet som fører til gode inntekter fra manage2sail.



3 deltakere betalte for Twostar. John sjekker opp om de har blitt refundert.

Vi søker tilskudd fra kommunen for oppgradering av vinduer og dør på huset. Endre ber om pris på isolering og trapp i 2. etasje.

Det har vært gode overskudd på flere av arrangementene våre, og vi har brukt mer penger på landskapsarkitekt enn budsjettet.

Det er mange tilskuddsordninger vi kan søke på. Sandra setter sammen en liste med støtteordninger, og holder i det.

3. Naboen

Endre foreslår å ha et møte med naboen, hvor Petter og ett styremedlem til stiller. Dette er ment som et møte for praktiske spørsmål knyttet til parkering osv., og ikke for å gjøre noen avtaler. Styret vedtar at Petter tar det møtet når han er tilbake i desember sammen med advokaten og et styremedlem til.

4. Brygge/områdeplan

John tegner opp et forslag til brygga som overholder det som står i avtalen med Jacobsen. Endre sender det inn til kommunen 24.10

5. Oppgradering av slippen

Vi tar et møte med byantikvaren. Endre tar kontakt med kommunen. Magnus foreslår å bygge tak nede ved gjerdet mot Jacobsen hvor vi kan sette RIB-ene.

Kajakklubben har søkt om å ha et stativ på slippen. Dette er vi positive til, og Endre formidler dette videre til Kajakklubben. John tar opp dette med kommunen.

6. Allmannamøte

Endre foreslår et allmannamøte om ca. måned hvor vi legger fram områdeplaner. Der blir det også en hyggelig kveld hvor alle frivillige er invitert. Endre bestemmer dato.

7. Hjertestarter

Styret beslutter å flytte hjertestarteren ut til våren.

8. Årsmøte 2024

Styret beslutter å sette dato for årsmøte 28. februar.

9. Eventuelt

Espen Eggen spør om vi kan bruke brygga i dokka til noe. Vi ser på muligheter for å ha noen arrangementer der. Vi holder kontakt med Espen om dette.



Fredrikstad Seilforening
- Etablert 1882 -



Christoffer søker om støtte til VM i Australia. Styret vedtar å støtte dette med kostnader opptil 80 000 mot bilag. Magnus lager en avtale for dette hvor han jobber som trener ett bestemt antall dager, og får betalt hvis han overskrider det antallet.

Dato for neste styremøte settes til 20. November kl. 18.30

Møtet ble avsluttet kl. 20.45